
Z Á P I S 

z 20. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 24. března 2022, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Dvacáté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin starostou 

obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a 

to od 3. 3. 2022 do 24. 3. 2022 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Ing. Mikulenka Jan, Bc. Uhlářova Alice, Barabáš Vlastimil 

Pozdní příchod: Bc. Křenek Petr – 16.15 hod 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva nebyli hosté 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Mgr. Juříčková Zdenka, Barabáš Vlastimil, členové 

návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Vránová Jana a zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, 

pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Bc. Křenek Petr, Stodůlka 

Martin, , členové návrhové komise: Mgr. Juříčková Zdenka, Fárek Milan a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 7  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 20. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor 2021 

3. Rozpočet pro rok 2022 

4. Smlouvy o poskytnutí dotací nad 50.000,- Kč spolkům 

5. Investiční akce 

6. Různé  

 



Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

 

- Uloženo starostovi – jednat s O2 o podmínkách výstavby vysílače 5G – uplynula krátká 

doba, prozatím se jednání připravuje. Informace na červnovém zasedání 

- Uloženo starostovi – odvodnění Fiuráškovice – v plánu vykopat příkopu a svést na 

pozemek pana Večeře. Souhlasí, ale chce vodu zatrubnit (cca 200m). To neuděláme. 

Musíme vzít projektanta a poldr vyprojektovat. Jsou na to možná i dotace. Majitel 

souhlasí s vybudování poldru. 

Stodůlka: souhlasí s poldrem na soukromém pozemku? Odpověď: ano souhlasí 

Pokud budou dotace, budeme to realizovat, podmínky stanovíme na soukromém 

pozemku nájmem, abychom tam měli přístup 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-2/2022 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy 9,147.110,48 

Výdaje: 6,677.998,67 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za rok leden a 

únor 2022 

Bylo vzato na vědomí 

 

BOD III. ROZPOČET NA ROK 2022 

Informoval starosta: (přílohy č. 3,4,5) 

Vysvětluje k položkám, podrobné projednání bylo na minulém zasedání. 

 

Ing. Legierská:  

- opravu v rozpočtu ke schválení na položku 1345 (změna čísla položky pro rok 2022 – 

1340). Změna vychází ze zákona 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet obce na rok 2022 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.3 bylo schváleno 

 

Součástí rozpočtu je i schválení sociálního fondu obce na rok 2022 (příloha č. 4) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet sociálního fondu obce na rok 2022 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č.4 bylo schváleno 

 

Starosta: 

- Se schvalováním rozpočtu souvisí střednědobý výhled (příloha č. 5) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 

2023-2025 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.5 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. SMLOUVY O POSKYTNUTÍ DOTACÍ NAD 50.000,- KČ SPOLKŮM 

Informoval starosta 

 

Smlouvy na dotace nad 50.000,- Kč musí schválit zastupitelstvo,. Darovací smlouvy nad 

20.000,- také musí schvalovat zastupitelstvo. Dvě smlouvy jsou investiční a čtyři neinvestiční. 

 

- FK PROSTŘEDNÍ BEČVA – 1i/2022 

Investiční dotace ve výši 110 tis. Kč. V loňském roce se poskytovala na hřiště, 

nedočerpali, museli vrátit. Finance potřebují na letošní rok. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č. 1i/2022 o investiční dotaci ve výši 

110.000,- Kč pro FK Prostřední Bečva  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 

- MYSLIVECKÉ SDRUŽENÍ RADEGAST – 2i/2022 

Na minulém zasedání se schválil nákup zahradní techniky  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.2i/2022 o investiční dotaci ve výši 

130.000,- Kč pro Myslivecké sdružení Radegast  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.7 bylo schváleno 

 

- FK PROSTŘEDNÍ BEČVA – 1/2022 

Na sportovní činnost pořádání sportovních akcí a sportovní činnost. Dotace je 

neinvestiční 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.1/2022 o neinvestiční dotaci ve výši 

350.000,- Kč pro FK Prostřední Bečva  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.8 bylo schváleno 

 

- TJ SOKOL KNĚHYNĚ – 2/2022 

Na pořádání sportovních akcí a sportovní činnost. Dotace je neinvestiční 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.2/2022 o neinvestiční dotaci ve výši 

80.000,- Kč pro TJ Sokol Kněhyně  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.9 bylo schváleno 

 

- SDH STŘED – 3/2022 

Na sportovních činnost mládeže. Dotace je neinvestiční 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.3/2022 o neinvestiční dotaci ve výši 

80.000,- Kč pro SDH střed  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.10 bylo schváleno 

 

- SDH KNĚHYNĚ – 4/2022 

Na sportovních činnost mládeže. Dotace je neinvestiční 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.4/2022 o neinvestiční dotaci ve výši 

80.000,- Kč pro SDH Kněhyně  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.11 bylo schváleno 

 

Ing. Žitník: dotace pro kostel na tepelná čerpadla, investiční? Odpověď: ano, investiční, ale je 

návrh dát dotaci darem, nemusí potom vyúčtovávat finance. 

 

- ŘÍMSKOKATOLICKÁ FARNOST DOLNÍ BEČVA - darovací 

Na nákup tepelného čerpadla 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu pro Římskokatolickou 

farnost Dolní Bečva ve výši 200.000,- Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.12 bylo schváleno 

 

 

BOD V. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta 

 

CYKLOCHODNÍK KNĚHYNĚ 

Nedohodli jsme se s panem Bartkem. Řešení bylo posunout trasu kolem mostu před Zolou. 

ŘSD nesouhlasí, musíme najít jiné řešení. Přesuneme trasu nalevo, tam mají lesy skládku, taky 

musíme žádat o souhlas.  

Trasa povede ke Skokanovi, přejde na levou stranu až pod Zolu, pod mostem zase zpět. Celé 

se to musí řešit s projektanty. Snad už to bude vyřešeno.  

 

CHODNÍK I/35 



Vysoutěženo, vyhrála firma COBBLER, Bylo šest uchazečů, minimální rozdíly v nabídce. 

Projekt na 25,3 mil. Kč před pár lety. Nejvyšší nabídka dnes – 25,8 mil. Kč a nejnižší 25,2 mil. 

Kč. termín zahájení – do 7 dnů od podpisu smlouvy, do 30.11.2022 hotovo. 

Musíme podepsat smlouvu o dílo. Problém – projektanti nedali do projektu vykácení stromů 

kolem trasy. Kácet se může do konce března, stavba začne 1. 4. 2022. Museli jsem rychle jednat 

se SÚS, příští týden se začne kácet.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o dílo s firmou COBBLER s.r.o., 

Zašová 633, 756 51 Zašová na výstavbu chodníku podél silnice I/35 za cenu 25 225 456,49 Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.13 bylo schváleno 

 

 

BOD VI. RŮZNÉ 

 

Starosta: 

- Směna pozemků s SÚS, záměr visel, výměrou jsou směnované pozemky stejné. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje směnu pozemků ve vlastnictví obce Prostřední 

Bečva parc. Č. 3109/8 o výměře 138m2, 3109/9 o výměře 65m2 a 3109/10 o výměře 4m2, vše 

v k.ú. Prostřední Bečva – dle geometrického plánu č. 3027-16/2022 za pozemky ve vlastnictví 

Správy a údržby silnic Valašska, s.r.o., IČ: 36820218, sídlem: Jirásková 35, Krásno nad 

Bečvou, 757 01 Valašské Meziříčí, parc. Č. 32/3 o výměře 186m2, parc. Č. 34/4 o výměře 16m2 

a parc. Č. 34/5 o výměře 5m2, vše v k.ú. Prostřední Bečva dle geometrického plánu č. 3027-

16/2022 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.14 bylo schváleno 

 

- Provozní kempu dala výpověď, hledáme nového. Je to na poslední chvíli, před sezónou 

- Lékárna – z Horní Bečvy nemá zájem o provozování, zkusíme oslovit řetězce, ale moc 

si od toho neslibujeme. Potom bude vyhlášený záměr na pronájem a vybereme nejlepší 

nabídku. 

 

Místostarostka:  

- Ministerstvo financí – povolení pro kemp pro Ukrajince, kteří jsou tam ubytovaní – bez 

poplatků. Vše tam funguje dobře, je tam 38 lidí, jen dočasně, všichni si hledají trvalejší 

pobyt v Rožnově a okolí. 

- Mobilní rozhlas – od dubna bude fungovat. Ve zpravodaji bude návod na zaregistrování 

a zprovoznění. Budeme na schůzi klubu důchodců a kdo bude chtít, tomu pomůžeme 

spustit mobilní rozhlas. Aktuality na webu, může být email, aplikace nebo SMS. Ty jsou 

placené 

- V současné době uklízíme cesty po zimní údržbě 

- V sobotu 2. 4. bude akce Uklízíme Česko 

 

Mgr. Juříčková:  

- Kdy bude parkoviště hotové? Odpověď: kolem 13.-17. dubna. Uvažujeme o tom, že by 

se ke každé stavbě dala informační tabule s termíny realizace a dalšími podrobnostmi 

 



Stodůlka: 

- Informace o sbírce pro Ukrajince. Za dva dny se sešlo strašně moc věcí – 4 plné 

dodávky. Jedna část s potravinami a šaty do kempu, dále tam bylo spoustu drogerie, 

peřin, povlečení a hraček. Moc děkujeme 

 

Bc. Křenek: 

- TOI-TOI  - měla by se vyvézt.  

- Pozvánka na akce v Kněhyních – vynášení Mařeny 2.4. v 16.00 hod.  

- V kinosále na představení asi 100 diváků 

- Prezentace výjezdů k požárům a případná dotace na zakoupení čtyřkolky, která by byla 

potřebná do terénu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 25.3 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Stodůlka Martin, Bc. Křenek Petr    starosta Ing. Radim Gálik 

 

 


